
MOTIE

Lobbyen voor pfas- en microplasticsnormeringen

De Verenigde Vergadering van Rijnland in vergadering bijeen op 27 september 2023,

Constaterende dat: 

 er maatschappelijke zorgen zijn naar aanleiding van nieuwsberichten over lozingen, 
zoals die van Chemours in Dordrecht en pfas-schade;

 het RIVM twee jaar geleden al waarschuwde dat Nederlanders te veel pfas binnen 
krijgen via voedsel en drinkwater;

 de Consumentenbond afgelopen zomer berichtte over microplastics in voeding en 
andere producten.

Overwegende dat: 

 deze stoffen een negatieve invloed hebben op de gezondheid van mens en dier 
en de waterkwaliteit;

 het onwenselijk is dat deze stoffen in de voedsel- en waterketen terecht komen;
 een van de doelen van de Waterschapsverordening de Rijnlandse Keur is het 

beschermen en verbeteren van de chemische en ecologische kwaliteit van het water;
 deze stoffen nog niet in deze verordening benoemd hebben kunnen worden bij gebrek 

aan landelijke normeringen.

Verzoekt het College van Dijkgraaf en Hoogheemraden:

 bij het Rijk als wetgever (al dan niet via de Unie van Waterschappen) erop aan te 
dringen op een zo kort mogelijke termijn normeringen op te stellen voor pfas en 
microplastics in producten en in lozingen;

 en deze normeringen vervolgens op te nemen in de waterschapsverordening.

En gaat over tot de orde van de dag.
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https://nos.nl/artikel/2478986-zembla-chemours-wist-al-decennia-van-gezondheidsrisico-s-pfas
https://nos.nl/artikel/2383608-rivm-waarschuwt-nederlanders-krijgen-te-veel-pfas-binnen
https://www.consumentenbond.nl/duurzamer-eten/microplastics

